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Skolebestyrelsesmøde                 
Pilegårdsskolen

Referat

Data om mødet: Møde nr. 05-2019

Dato: Tirsdag den 28.05.19

Tid: 17.30 – 20.30

Sted: Personalerummet
Forbered: Læs dagsorden og bilag

Bemærkninger til mødet: 

Mødeleder: Dorit

Ordstyrer: Dorte

Afbud fra: Ali, Michael, Christian, Marie

Pauser:  5 min

Servering: Nadja

Dagsorden: Bilag Referat Varighed:

Faste punkter, indledning:

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 4
    2019 
   
2. Godkendelse af dagsorden

3. Meddelelser fra
    a. elevrepræsentanter  

    b. formanden

    c. skoleledelsen, herunder områdeleder
      

       c.1 Elev til- og afgang
       

       c.2 Personale til- og fragang 
       
       c.3 SFO til- og afgang, personale og børn
       

3c1

3c2

3c3

Mødet startede op ved 
punkt 4a

1.
Ingen bemærkninger

2. Dagsorden godkendt

3a
ingen meddelelser fra 
elevrepræsentanter

3b
Formanden har været til 
FRO møde hvor 
punkterne var antal 0. 
klasser for 20/21 samt 
justering af skolereform

Der har været samtaler 
ved skolelederstillingen 
og en kandidat er fundet 
til indstilling ved 
økonomiudvalget 12.juni 
2019.

SB formanden foreslår at 
invitere kommende 
skoleleder til sidste 
halvdel af næste SB 
møde.

C
Orientering om 
Pusterrummet som bla. 
kommer til at hedde 
Hjerterummet
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 d. medarbejdere
   
 
e. andre

Plan for pavillon 
bygningen køre som 
planlagt.

Der er sat ekstra 
overvågning op ifht. 
hærværk der har været 
på det seneste.

Dr er tilslutning for 
Rynkebyløbet fra 
personalet.

Prøveafvikling gik som 
planlagt.

DCUM 
trivselsundersøgelsen 
afsluttes 14.6. 2019

Skolerne har fået 
henvendelse fra børne og 
skoleudvalget og spørger 
ind til årsager for 
elevfravær.

Skolens svar blev læst op 
af skoleleder.

Ny kommunal aftale om 
folkeskoleforliget uddelt.

Kommende skoleleder 
kommer på besøg på 
skolen. d.18.6. 2019.

3c1
en elev udmeldt pga. 
flytning, to elever 
udmeldt pga. skoleskift

3c2

3c3
Ingen ændringer

d.

Punkter til behandling:

4.a 
Fælles punkt skolebestyrelsen og elevrådet

 4.a
Runde med præsentation  
af hver enkelt der var 
tilstede. To 
elevrådsmedlemmer 
tilstede fra 9. årgang.

Dialog med elevrådet. 
Elevrådet efterlyste at 
der kunne være mere 
information om 
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4.b
Høring vedr. Ferie- og fridagsplan 20/21

4.b

elevrådsarbejdet, så man 
var lidt mere klar over 
hvad det gik ud på. evt. 
noget på skrift.

Der spørges ind ift. Hvad 
der sidst har været 
drøftet på 
elevrådsmødet.

Tre ting har været øsnke 
i elevrådet ifht. de ekstra 
penge der er tilført 
skolerne, hvor elevrådet 
ønsker følgende:

 nye stole
 lokaler til dialog, 

feedback, 
trivselssamtaler.

 Renovering af 
gårdtoiletter.

SB spørger ind til 
hvordan der kan være 
bedre kontakt mellem SB 
og elevrådet?
Elevrådet skal nok have 
lidt hjælp af SB til en 
bedre kontakt.

SB (Thor og Nadja)tager 
kontakt til elevråds 
kontaktlærer for 
fremtidige aftale om 
dialog med elevrådet 
med henblik på bedre 
kontakt og 
elevrådsmedlemmer til 
SB.

SB kunne forestille sig at 
have kommunikation 
med elevrådet via Aula.

SB drøftede muligheden 
med en henvendelse til 
forældre om vigtigheden i 
elevrådsarbejdet, hvilket 
besluttes i samråd med 
elevrådet.

4.b
Den er taget til 
efterretning

4.c
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4.c
Høring vedr. 0. kl. 20/21

4.d
Kontaktforældre – 1. udkast

4.e
AULA - status

4.f 
Fag- og opgavefordeling – status

 

4.g Kommende punkter /Dorit
Almindelige punkter:
Godkendelse af skemaer
2. behandling af kontakt forældre folder

Skolebestyrelsen tager til 
efterretning at der vil 
være fem 0. klasser i 
skoleåret 20/21 og 
fremover. SB bemærker 
at det vil give et øget 
pres på i forvejen 
overbelagte faglokaler 
samt at klassekvotienten 
i de kommende 0.klasser 
er blandt de højeste i 
kommunen.

Første udkast til 
kontaktforældre folder 
blev drøftet og tilrettet.

Anja og Nadja renskriver 
folderen klar til næste SB 
møde.

4.e
Orientering om Aula og 
hvor Pilegårdsskolen står 
i det nu.

SB tager et teammøde i 
efteråret om Aula og 
hvad det betyder ifht. SB 
principper.

Fag og fagfordeling har 
indtil nu gået fint, på 
trods af at nuværende 
ledelse ikke før har været 
ind over så meget af det 
før.
8 stillinger er blevet 
besat og to lærer 
mangler endnu. Derfor 
kommer der opslag op og 
samtaler d. 19.6.

Faste punkter, afslutning /Dorit

5. Punkter fra kontaktforældre/forældre
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6. Aftaler om forplejning ved næste møde 
20.06.19

7. Eventuelt, herunder evt. lukket møde  

Niels står for sted mm.

Mødet sluttede kl. 20:21


